
 

A FELÜGYELŐ BIZOTTSÁG JELENTÉSE 
a KEP2020. évi Közgyűlése részére 

1.) 2019-ben a KEP: 
a. az alapszabály szerint működött,  
b. a rendelkezésére álló eszközöket hatékonyan használta fel,  
c. a közhasznúsággal kapcsolatos követelményeknek megfelelt pénzügyi és 

költséggazdálkodása,  
d. a jogszabályi követelményeknek megfelel az erről készített beszámoló és 

mérleg. 
2.) A pénzgazdálkodásra jellemző, hogy valamennyi tisztségviselő és önkéntes társadalmi 

munkában végezte tevékenységét. Senki nem részesült tiszteletdíjban, sem egyéb 
juttatásban. A szigorú takarékosság tette lehetővé, hogy a KEP szerény hazai NEA 
pályázati támogatásból és tagdíjbevételből, valamint 1%-os személyi jövedelemadó 
hozzájárulásból tudta aktivitását fokozni. 

3.) Különösen sikeresen értékelhető a KEP XII. Társadalmi Párbeszéd Fórum, amely 
Közép-Európa és Magyarország helyzete és néhány stratégiai feladata a páneurópai 

piknik után 30 évvel időszakot vizsgálta. Ezt a rendezvényét a KEP már harmadízben 
szervezte a Magyar Tudományos Akadémián, a Magyar Világtalálkozó deklaráltan 
kiemelt közéleti eseményeként. 

4.) Nagyon pozitívan értékeli a FB azt az immár két éve jól működő stratégiai 
együttműködési megállapodást, amelynek köszönhetően a KEP rendezvények az 
MTA-n tarthatók meg. 

5.) Az FB felhívja a figyelmet és egyben jelzi, hogy a KEP igen aktív tevékenysége, a KEP 
által folyamatosan karbantartott és frissített honlapján precízen nyomon 
követhetőek, továbbá biztosított a programok megfelelő adminisztrálása és hosszú 
évekre visszakereshetősége. Továbbá jelzi, hogy a honlapon megtalálható 
rendezvényekhez csatolt prezentációk nagyon jó lehetőséget biztosítanak az egyes 
témakörök kutatói számára.  

6.) Az FB nagyon fontosnak tartja, hogy a KEP vezetősége és BGE támogatásával a KEP 
Ifjúsági Tagozat tovább fokozza aktivitását, saját rendezvények szervezésével és az 
ifjúsági tagok bevonásával. 

7.) Az FB felhívja a figyelmet, hogy továbbra sem megoldott a tagdíjfizetési fegyelem 
kérdése, amelyre az ügyvezető elnökség hatékony közreműködését javasolja a nem 
fizető tagokkal szemben.  

Fentiek alapján kérem a T. Közgyűlést, hogy a FB jelentését elfogadni szíveskedjék. 
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        Gendur András 
       a Felügyelő Bizottság elnöke 


